
 

 

 

                                              P R O T O K Ó Ł  NR XLV/2018 

z XLV  Sesji Rady Gminy Masłowice 

odbytej w dniu 28 czerwca 2018 r. 
 

 

Miejsce Sesji - Sala Posiedzeń Urzędu Gminy Masłowice. 

Sesji przewodniczył - Pan Stanisław Ziółkowski- Przewodniczący Rady Gminy. 

Na protokolanta obrad powołano – Halinę Pawlik – pracownicę Urzędu Gminy. 

W Sesji uczestniczyli radni według załączonej listy obecności. 

Ponadto w Sesji udział brali: 

Pan Bogusław Gontkowski - Wójt Gminy  

Pani Wanda Kołodziejczyk - Skarbnik Gminy 

Pani Jolanta Włodarczyk – Komendant Kom. Policji w Przedborzu  

Mieszkaniec gminy Masłowice Pan Maciej Krawczyński 

 

Ustawowy stan radnych   - 15 

Faktyczny stan radnych   - 15 

Obecnych                                                       -15 

  

 

 

Porządek obrad: 

 

1.   Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.                                                                                                                                                                                                                                                          
2.   Powołanie protokolanta obrad. 
3.   Przyjęcie porządku obrad. 
4.   Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 
5.   Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami. 
6.   Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2018r. 
7.   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
       Masłowice na lata 2018-2023. 
8.   Podjęcie uchwały  w sprawie ekwiwalentu pieniężnego dla członka Ochotniczej 
       Straży Pożarnej. 
9.    Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Komendzie Wojewódzkiej Policji w Łodzi 
        środków finansowych z przeznaczeniem na dofinansowanie do wymiany uszkodzonego 
        ogrodzenia od strony zachodniej przy budynku Komisariatu Policji w Przedborzu. 
10.   Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Masłowice. 



 

 

 

11.   Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy oraz sprawozdania finansowego 
         gminy za rok 2017.   
         a. Informacja Wójta Gminy i Skarbnika Gminy w sprawie sprawozdania z realizacji   
             budżetu oraz sprawozdania finansowego gminy za 2017r. 
         b. Sprawozdanie komisji rewizyjnej. 
         c. Opinia RIO w sprawie realizacji budżetu. 
         d. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 
              ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2017r.  
 12.  Sprawa absolutorium dla Wójta Gminy. 
         a. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium. 
         b. Przedstawienie opinii RIO w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej. 
         c. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium. 
  13.  Interpelacje i wolne wnioski. 
  14.  Zakończenie obrad. 
 
 
  

 

 Punkt 1 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Otwarcia XLV  Sesji Rady Gminy dokonał Pan Stanisław Ziółkowski - Przewodniczący Rady 

Gminy. Stwierdził, że w Sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi niezbędne quorum.  

Powitał wszystkich zebranych. 

 

 

Punkt 2 

Powołanie protokolanta obrad. 

 

Na protokolanta obrad XLV  Sesji Rady Gminy powołano Halinę Pawlik - pracownicę Urzędu 

Gminy. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad radni otrzymali przed sesją. 

Do porządku obrad radni nie wnieśli uwag i wniosków. 

 

 Przewodniczący Rady  przeprowadził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. 

W wyniku głosowania przyjęto go jednomyślnie. 15 głosów – za.   

  

Punkt 4 

Przyjęcie protokołu z  poprzedniej Sesji.   

 



 

 

 

Protokół z XLIV Sesji Rady Gminy Masłowice wyłożony był do wglądu radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie go bez odczytywania. Radni nie zgłosili 

poprawek do protokołu. W wyniku przeprowadzonego głosowania przyjęli go jednomyślnie 

 

 tj. 15 głosów  – za.   

 

Punkt 5 

Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami.  

 

 

Pan Bogusław Gontkowski – Wójt Gminy poinformował  jakie działania były podejmowane  

w okresie międzysesyjnym. Wykonywane są prace remontowe strażnicy OSP Granice. 

Zakończono remont strażnicy w Chełmie. Na dzień 2 lipca zaplanowano odbiór tych prac. 

W dniu dzisiejszym odbył się przetarg na remont strażnicy w Korytnie, mieści się w ramach 

kosztorysu. 

Pracownicy nasi przygotowywali drogi do remontu.  

  

 

Punkt 6   
Podjęcie uchwały w sprawie zmian  w budżecie gminy na 2018r. 

 

Wanda Kołodziejczyk- Skarbnik Gminy 

 

Przedstawiła proponowane zmiany w budżecie gminy na 2018r. 

Dokonuje się zmiany w planie dochodów, w planie wydatków, w przychodach budżetu 

oraz w zadaniach inwestycyjnych. Budżet po zmianach  wynosi: dochody 20 326 300,17 zł. 

wydatki 25 721 0034,17zł.  Pani Skarbnik szczegółowo przedstawiła w działach, rozdziałach 

i paragrafach wprowadzone zmiany. Wyjaśniła, że uruchomiono częściowo nadwyżkę budżetową 

z przeznaczeniem na zwiększenie wydatków inwestycyjnych dostosowując do kwot 

wynikających z przetargów. Przeprowadzane przetargi na drogi przekraczały wartości 

kosztorysowe. 

W zadaniach inwestycyjnych znosi przebudowę drogi gminnej w miejscowości Kawęczyn 

i wprowadza przebudowę drogi w miejscowości Łączkowice na działce nr 132. 

Zmiana wynika z tego, że planowana do remontu droga leży w obrębie Łączkowice. 

Wprowadza się dofinansowanie do wymiany uszkodzonego ogrodzenia od strony wschodniej 

/nie zachodniej jak zapisano w projekcie/  przy budynku Komisariatu Policji w Przedborzu. 

 

Dąbrowski Piotr- Radny RGm, Przew. Komisji Spraw Obywatelskich, Oświaty.... 

Poinformował, że Komisja w dniu wczorajszym na prośbę Przewodniczącego Rady dokonała 

oględzin placu przy Komisariacie Policji.  

 Stwierdzono, że remontu wymaga ogrodzenie po stronie wschodniej. 

  

 

Radni nie wnieśli uwag do proponowanych zmian w budżecie gminy na 2018r. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2018r. i przeprowadził głosowanie. 

Uchwała została przyjęta przez radnych jednomyślnie. Stanowi ona załącznik do protokołu 



 

 

 

 

  

 

  

 Punkt 7 
 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

 Masłowice na lata 2018-2023. 

 

Pani Wanda Kołodziejczyk – Skarbnik Gminy zapoznała zebranych ze zmianami w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej na lata 2018 – 2023. Zmiany do WPF polegają na dostosowaniu  

dochodów majątkowych i dochodów ogółem oraz wydatków bieżących, majątkowych 

i wydatków ogółem do podjętych zmian w budżecie wynikających z uchwał Rady Gminy i 

zarządzeń Wójta Gminy według stanu na dzień dzisiejszy. Dokonano zmiany w wydatkach 

bieżących i inwestycyjnych, uruchomiono część nadwyżki budżetowej. 

Zwiększono środki w 2019r. na dochody majątkowe dotyczące programów i projektów 

finansowanych z udziałem środków z budżetu Unii  Europejskiej oraz wydatki majątkowe 

na programy i projekty finansowane z udziałem środków z budżetu Unii Europejskiej. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania radni przyjęli jednomyślnie uchwałę w sprawie 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Uchwała Nr XLV /216  /2018 w załączeniu 

  

    

  Punkt 8 

  Podjęcie uchwały  w sprawie ekwiwalentu pieniężnego dla członka Ochotniczej 

  Straży Pożarnej. 

 

Bogusław Gontkowski – Wójt Gminy 

Wyjaśnił, że chodzi tutaj o ustalenie wysokości ekwiwalentu dla członków Ochotniczej Straży 

Pożarnej za udział w działaniu ratowniczym oraz za udział w szkoleniu. 

Dość dawno nie były zmieniane  te stawki a mamy tutaj do czynienia z narażeniem życia 

strażaków. Aby mogli brać udział w akcjach muszą przechodzić różne szkolenia. 

Zaproponował ustalenie stawki 15 zł za godzinę udziału w działaniu ratowniczym oraz stawkę  

10 zł.za godzinę udziału w szkoleniu .    

 

Macios Zbigniew – Radny RGm 

Wyraził poparcie dla ustalenia stawek zaproponowanych przez Wójta Gminy oraz stwierdził, że 

na taki cel powinny być środki przyznane odgórnie tym bardziej, że jest coraz mniej ochotników 

do takich działań. 

              

Drąg Jacek  - Radny RGm 

Zwrócił się z pytaniem czy szkolenia podstawowe będą też objęte proponowaną stawką. 

Odpowiedzi udzielił Wójt, że szkolenia podstawowe  będą objęte ustaloną stawką.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

                             

Stanisław Ziółkowski – Przew. Rady Gminy 

  

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie ekwiwalentu pieniężnego 



 

 

 

dla członka Ochotniczej Straży Pożarnej.  

Uchwała została przyjęta przez radnych jednomyślnie tj. 15 głosów za przyjęciem. 

Uchwała Nr XLV/217/2018 w załączeniu. 

 

  

Punkt  9 

 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Komendzie Wojewódzkiej Policji w Łodzi 

 środków finansowych z przeznaczeniem na dofinansowanie do wymiany uszkodzonego 

 ogrodzenia od strony zachodniej przy budynku Komisariatu Policji w Przedborzu. 

  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Ziółkowski zapoznał zebranych z wnioskiem 

zgłoszonym w ramach dostępu do informacji publicznej przez Pana Daniela Kazika. 

Wniosek dotyczy udzielenia informacji czy jest pismo od Komendanta Policji w Przedborzu 

w sprawie przyznania środków finansowych oraz czy jest kosztorys na wykonanie ogrodzenia 

przy budynku Komisariatu. 

 

Pani Komendant Komisariatu Policji w Przedborzu stwierdziła, że w tej sprawie było 

wystosowane pismo. Poinformowała jakie prace zaplanowane są do wykonania przy ogrodzeniu 

Komisariatu.  Stwierdziła, że sporządzeniem kosztorysu zajmowała się Komenda Wojewódzka 

Policji w Łodzi  oraz że Komisariat otrzyma środki także z Gminy Wielgomłyny oraz Przedbórz. 

Dokonała sprostowania, że ogrodzenie będzie wykonywane od strony wschodniej a nie jak 

podano w piśmie, że od strony zachodniej. Przeprosiła za zaistniałą pomyłkę.  

 

Macios Zbigniew – Radny RGm 

Stwierdził, że jest za udzieleniem środków finansowych ale tak jak w przypadku straży także  

w Policji powinny być środki na ten cel przyznane odgórnie. 

 

Radni nie wnieśli uwag i wniosków w w/w sprawie. 

  

 Pan Stanisław Ziółkowski – Przewodniczący Rady Gminy przedstawił poprawiony projekt 

uchwały. Zmianie ulega zapis „ po stronie zachodniej” na poprawny zapis „po stronie 

wschodniej”  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta przez radnych. 

Za jej przyjęciem głosowało 15 radnych W załączeniu uchwała Nr XLV/218/2018 w sprawie 

przekazania Komendzie Wojewódzkiej Policji w Łodzi środków finansowych z przeznaczeniem 

na dofinansowanie do wymiany uszkodzonego ogrodzenia od strony wschodniej przy budynku 

 

 

Punkt 10  
Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Masłowice. 

  

Wanda Kołodziejczyk  - Skarbnik Gminy 

Poinformowała, że w związku z tym ,że z dniem 15 maja 2018r. obowiązuje Rozporządzenie 

Prezesa Rady Ministrów w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych zachodzi 

potrzeba  zmiany wynagrodzenia Wójta Gminy Masłowice. Nie jest to podwyżka bo takiej 



 

 

 

nie chciał Wójt Gminy lecz dostosowanie do odpowiednich obowiązujących tabel 

wynagradzania. Przy zastosowaniu maksymalnych stawek wynagrodzenie mogłoby wzrosnąć 

Obecnie wynagrodzenie zasadnicze będzie wynosić 4.700,00 zł. 

Do wynagrodzenia zasadniczego doliczany jest odpowiednio dodatek funkcyjny, dodatek 

specjalny oraz dodatek za wieloletnią pracę. Takie wynagrodzenie będzie obowiązywało od  

1 lipca br. 

 

Dyskusji na ten temat nie było. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Ziółkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wynagrodzenia Wójta Gminy  Masłowice. Przeprowadził głosowanie. 

    

Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni tj. 15.  

 Uchwała Nr XLV/219/2018 w załączeniu. 

 

 

Punkt 11 
Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy oraz sprawozdania finansowego 

   gminy za rok 2017.  

 

  a. Informacja Wójta Gminy i Skarbnika Gminy w sprawie sprawozdania z realizacji  

      budżetu oraz sprawozdania finansowego za 2017r. 

 b. Sprawozdanie komisji rewizyjnej. 

 c. Opinia RIO w sprawie realizacji budżetu. 

 d. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

     ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2017r.  

 

Materiały dotyczące wykonania budżetu gminy za 2017r. radni otrzymali w ustawowym 

terminie. Radni mieli odpowiedni czas na zapoznanie się z nimi. Analizowano je na 

posiedzeniach komisji. Głównie analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy oraz 

sprawozdania finansowego gminy za 2017r. zajmowała się komisja rewizyjna. 

 

Pan Bogusław Gontkowski – Wójt Gminy wyjaśnił, że budżet został wykonany prawidłowo co 

nie znaczy że nie było żadnych problemów, które należało eliminować. O wszystkich działaniach 

decydowała Rada i radni są zorientowani w temacie wykonania budżetu. 

Czyniliśmy starania aby wszystko zrealizować.  

Pan Wójt wyraził opinię, że budżet został prawidłowo zrealizowany, chociaż każdy z nas 

chciałby aby było więcej zrobione bo takie są potrzeby. Oby było tak w latach następnych. 

Przypomniał jakie zadania inwestycyjne wykonano w 2017r. 

 

Kołodziejczyk Wanda – Skarbnik Gminy przedstawiła informacje na temat realizacji budżetu 

gminy oraz sprawozdania finansowego za 2017r.   

 

Radni nie zgłosili uwag i pytań do przedstawionych informacji. 

 

Macios Zbigniew – Przew. Komisji Rewizyjnej 

Przedstawił pozytywną opinię Komisji dotyczącą wykonania budżetu za 2017r. 



 

 

 

 

Justyna Szopa – pracownik Urzędu Gminy przedstawiła pozytywną opinię  Regionalnej  
Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2017r. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 
2017r. Za jej przyjęciem głosowali wszyscy radni tj. 15. Uchwała Nr XLV/220/2018 w załączeniu. 
 

 

Punkt 12 

 

 Sprawa absolutorium dla Wójta Gminy. 

         a. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium. 

         b. Przedstawienie opinii RIO w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej. 

         c. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium. 

 

Macios Zbigniew – Przew. Komisji Rewizyjnej 

Przedstawił wniosek komisji w sprawie udzielenia absolutorium. W związku z pozytywnym 

zaopiniowaniem wykonania budżetu gminy za 2017r. Komisja stawia wniosek o udzielenie 

Wójtowi Gminy absolutorium za 2017r. 

 

Justyna Szopa- pracownik Urzędu Gminy zapoznała zebranych z treścią uchwały  

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej 

o udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy. Opinia ta jest opinią pozytywną.  

   

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały w sprawie 

absolutorium dla Wójta Gminy. Uchwała została przyjęta przez radnych jednomyślnie. 

Za przyjęciem głosowało 15 radnych. Uchwała Nr XLV/221/2018 w załączeniu.  

 

Punkt 13 
 Interpelacje i wolne wnioski. 

 

 Kołodziejczyk Dariusz – Radny RGm 

 Wskazał potrzebę przeglądu wszystkich placów zabaw. 

 

Dąbrowski Piotr – Radny RGm 

Wnioskował o remont mostków na drodze w  Koconi 

  

Maciej Krawczyński – mieszkaniec gminy 

Zwrócił się z pytaniem czy zmieniło się coś w sprawie fotowoltaiki, oczyszczalni i budowy 

chlewni w Masłowicach. Zapytał także, czy może mieć dostęp do dokumentacji związanej 

z budową chodnika w Kalinkach. 

 

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt, że nadal są przeszkody co do uruchomienia  zadania fotowoltaika. 

Budowa chlewni w Masłowicach – sprawa jest zawieszona  na prośbę wnioskodawcy. 



 

 

 

Odnośnie oczyszczalni – będzie ponownie ogłaszany przetarg. Dokumentacja o którą chodzi  

jest dostępna u pracownika Urzędu Gminy. 

 

Ziółkowski Stanisław – Przew. Rady Gminy 

Wnioskował o poprawę drogi na zakręcie w Będzynie. 

 

Wójt Gminy wyjaśnił, że do jednego zadania dot. Remontu dróg nie mogliśmy ściągać maszyny, 

Obecnie mamy kilka miejsc do „ łatania” i przystąpimy do remontów wskazanych odcinków 

dróg. 

Drzewowski Miłosz – Radny RGm 

Zwrócił się z pytaniem kiedy będzie robiony garaż  w OSP Masłowice. 

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt, że to zadanie będzie robione w miesiącu lipcu. 

 

Punkt 14 
Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XLV  Sesji Rady Gminy. 

 

 

   

 

        Protokolant: 

 

       Halina Pawlik 

 

Przewodniczący Rady Gminy: 

 

Stanisław Ziółkowski 

 

 


